
 

Referat från månadsmöte den 4 november 2021. 

 

Ordförande Ann-Katrin Lindgren hälsade c:a 70 medlemmar välkomna. 

Fyra nya medlemmar presenterades. 

Ann-Katrin presenterade den nya styrelsen. 

Kaffe/te avnjöts med en underbar smörgås och kaka. 

 

Kaffekommittén presenterades och tackades. 

 

Christer Danielsson presenterade den nya resekommittén: 

 Margareta och Christer Danielsson 

 Lars och Berit Andersson 

 Per-Olov och Wiwi-Anne  Martinsson 

 

Måndag den 15 november blir det en resa med egna bilar till Gummifabriken i Värnamo. 



 

Efter lunch kan det antingen bli Vandalorum eller en kvalitetsloppis i Värnamo. 

Samling i Unnaryds församlingshem kl. 10 för en filmförevisning. 

Förslag till resor under 2022: 

 Alf i Boalt – museum. 

 Torpa stenhus med Limmareds glasbruk och Limmareds värdshus. 

 Ysby lanthandel och Hishults konsthall. 

 Minivärlden i Ljungby. 

 Ljungbergsmuseet i Ljungby. 

 Travet i Halmstad med besök på Mellby konsthall. 

 Vandalorum i Värnamo med Bruno Mathson-utställning. 

 Resan till Baltikum får vänta med tanke på Corona-läget. 

 Resa med Cinderalla till Åland med övernattning på båten. 

 Frankrike – Alsace, Champagne. 

 Resa till Hamburgområdet. 



 

 

Christer Danielsson redogjorde kort för det första mötet i det lokala pensionsrådet. 

Styrketräningen i Örnahallen är åter igång. Dock önskar vi att en handledare 

skall finnas på plats. Kommunen återkommer. 

En önskan om att det lokala pensionsrådet skulle få deltaga i en kommande 

boendeutredning framfördes. 

 

En flykting berättar. 

Akmyrat Chariyev, kallad ”Morat”, flykting från Turkmenistan, berättade gripande om sitt 

livsöde. 

Turkmenistan var fram till 1991 en delstat i Sovjetunionen. Är idag mer eller mindre 

självständiga, trots en ekonomisk påverkan från Putins Ryssland. 

 Turkmenistans inkomster kommer från olja, naturgas och bomull. Den korrumperade 

regeringen håller folket, som nästan svälter, i en järnhand. Turkmenistan är det enda land i 

världen som inte har erkänt att Covid-19 existerar. 

Morat arbetade som kirurg i Turkmenistan, är gift och har tre barn. När folk avled i sviter av 

Covid tvingades de till att skriva dödsattester som lunginflammation eller hjärtinfarkt. Morat 

och två kollegor skrev en inlaga till WHO och FN om situationen i landet beträffande Covid. 

När detta blev offentligt greps de av säkerhetspolisen och kastade i fängelse. Efter veckor av 

misshandel och svält, bedömde myndigheterna att Morat var i så dålig fysisk kondition att 

inte skulle överleva och släppte ut honom. När han trots allt överlevde, blev han försatt i 

husarrest. Han lyckades att fly och höll sig gömd hos släktingar tills han kunde fly landet 

gömd i en lastbil. Resan gick via Turkiet och Morat ville bli avsläppt i Kassel i Tyskland, där 

han hade varit tidigare, men av någon anledning fortsatte färden ända till Malmö, dit de kom 

efter 14 dagars resa och Morat kunde söka asyl. Morat hamnade sedan hos Migrationsverket 

i Kållered och fick tillfälligt uppehållstillstånd. Som straff för flykten fick Morats fru inte arbeta 

och hans barn inte gå i skolan. De bor nu hos Morats mamma och släktingar hjälper dem att 

överleva.  För att kunna ansöka om familjeåterförening måste Morat ha en lägenhet på minst 

tre rum och kök samt kunna försörja familjen i Sverige. Därför hamnade Morat i Unnaryd, där 



han fick en lägenhet. Hans läkarexamen är validerad av svenska myndigheter och Morat 

söker nu arbete. 

 

 

Hjärnkoll. 

12 frågor från Hjärnkoll delades ut bland deltagarna, som fick fem minuter att besvara dessa. 

Efter rättning hade de bästa 11 rätt och flera 10 rätt och priser delades ut. 

Stickcaféet är igång, tyvärr utan några herrar. Mötet beslutade därför för att försöka dra i 

gång någon form av ”gubbträff” till våren. 

Jultallrik från Vallsnäs kommer att serveras den 2 december i församlingshemmet. Anmälan 

krävs. Kostnad 350 kr per person. 

En fråga angående föranmälan till mötena för att underlätta kaffekommitténs planering kom 

upp. Kaffekommittén tyckte inte detta var nödvändigt. 

Lottdragning gjordes sedvanligt med att antal lyckliga vinnare. 

 

Ann-Katrin Lindgren avslutade mötet. 

 

 

  

  


